

Title (en)

Type of package for shoes.

Title (de)

Verpackungstyp für Schuhe.

Title (fr)

Nouveau type de conditionnement pour chaussures.

Publication

**EP 0038770 A1 19811028 (FR)**

Application

**EP 81450005 A 19810410**

Priority

- FR 8008346 A 19800410
- FR 8022343 A 19801014

Abstract (en)

The package according to the invention consists of three elements: a flat base (1, 22, 30, 51) on which the sole of footwear articles is applied, one or two compartments (2, 25, 33, 34, 54, 56) for accommodating footwear articles and a thin-wall covering element (7, 13, 14, 16, 17, 21, 32, 50) surrounding the assembly so as to thus form, simultaneously, a wrapping, a protection, a display pack and a storage element, particularly on the user's premises, the accommodation elements and the covering element being constituted according to an interesting embodiment in the form of a blister (7, 21, 32, 50) mounted removably on the base. Application to packages for shoes. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le conditionnement selon l'invention est constitué de trois éléments : un fond plat (1,22,30,51) sur lequel est appliquée la semelle des articles chaussants, un ou deux compartiments de logement (2,25,33,34,54,56) des articles chaussants et un élément de recouvrement à paroi mince (7, 13, 14, 16, 17, 21, 32, 50) enveloppant l'ensemble de manière à constituer ainsi simultanément un emballage, une protection, un présentoir et un stockage notamment chez l'utilisateur, les logements et l'élément de recouvrement étant constitués suivant un mode de réalisation intéressant sous forme d'un blister (7,21,32,50) monté amovible sur le fond. Application au conditionnement de chaussures.

IPC 1-7

**B65D 85/18**

IPC 8 full level

**B65D 85/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 85/187** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3397771 A 19680820 - FOGLE ROBERT C
- US 3369660 A 19680220 - HARTMAN ROBERT G
- US 2780260 A 19570205 - WATSON ISABELLA J
- GB 336215 A 19300925 - FRIEDA SCHAEFER
- US 2359372 A 19441003 - SOPHIE LEADER
- NL 7015642 A 19720428
- US 3437199 A 19690408 - JACOBSON WILLIAM P
- GB 1081502 A 19670831 - HOEFLIGER & KARG O H G
- DE 2557540 A1 19770630 - SCHNEIDER MAX

Cited by

US7581643B2; US5740959A; FR2618416A1; US5718331A; FR2763574A1; DE10163265A1; US5836508A; CN109483955A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0038770 A1 19811028**

DOCDB simple family (application)

**EP 81450005 A 19810410**